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Hei! 
Det vises til rapport fra forvaltningsrevisjon på "Tverrfaglig samarbeid – sårbare barn og unge". 
Beklager sent svar og at ikke fristen er holdt. 
 
Følgende fra rapporten blir besvart i denne e-posten: 
5.2 Anbefalinger 
Revisor anbefaler at kommunalsjef oppvekst har fokus på stafettloggen, og sørger for å  
aktivisere flere mulige parter i bruken av denne. 
 
Det vises videre til mail der følgende etterspørres konkret: 
2. Kommunestyret ber kommunedirektøren følge opp rapportens anbefalinger: 
· Stafettloggen gis økt fokus  
· Å aktivisere flere mulige parter i bruken av stafettloggen 
  
Kommentar: 
4.12.22 etablerte kommunen faste samhandlingsmøter mellom oppvekst og familie og helse. Dette var 
for å kunne avklare forventninger mellom enhetene, samhandle bedre om barn og unge for å få et mer 
helhetlig og samlet tilbud til barn og unge. Forvaltningsrevisjonens rapport er gjennomgått i dette 
samhandlingsmøtet og man har vurdert forbedringsmuligheter. Vi har gjennomført flere 
samhandlingsmøter, skal ha 2 faste i året, og etter første møtet så vi at det var nyttig at bo- og 
integreringstjenesten, samt bo- og miljøtjenesten deltok da de også er en del av det tverrfaglige 
samarbeidet om barn og unge og deriblant sårbare barn og unge.  
I disse møtene er det gjort en bestemmelse på at stafettlogg skal benyttes i alle saker der barn/elever 
har flere samarbeidspartnere. Dette for å få et bedre og mer helhetlig tilbud for barn og unge. Med økt 
bruk at stafettlogg ønsker vi blant annet følgende: 

• Alle voksne ser og handler 

• Tidlig innsats til barn og unge 

• Tjenestene samarbeider godt på tvers 

• At alle våre barn og unge skal oppleve mestring 

Stafettlogg er i tillegg blitt tema når vi har koordinatorskole. En del barn og elever har egne 
koordinatorer. Disse koordinatorene skoleres i en årlig koordinatorskole her i kommunen.  
Det har blitt en rutine å starte stafettlogg i de saker som er vurdert at det er hensiktsmessig og i tillegg 
har det gjennom det blitt naturlig å vurdere i hvert tilfelle hvilke parter som skal involveres i disse 
loggene. Det er foresatte som avgjør hvem som skal ha innsyn i stafettloggene. Vi har som man er kjent 
med, faste innstasteam i barnehager og skoler. Det er etablert rutine også i disse møter å vurdere 
opprettelse av stafettlogg i alle saker der barn/elever har flere samarbeidspartnere.Gjennom dette vil jeg 
si at vi har svart ut at stafettlogg har fått økt fokus og at det er aktivisert flere parter i bruk av 
stafettlogg.  
  
Med vennlig hilsen 
Grete Mo 
  
Kommunalsjef for oppvekstMob: 92 83 17 32 
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